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                                                          J e g y z ő k ö n y v 

                         

                    Készült Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő testületének 

                                               2023.május 30-án tartott üléséről. 

 

Jelen vannak: Nagy Andrásné                     polgármester 

                       Birinyi András                      alpolgármester 

                       Bernát István Jánosné 

                       Halupka Miklós 

                       Kiss Eszter 

                       Nagy András                          képviselők            

                       Kundra Erika                         jegyző                

                       Omelkáné Csernai Andrea    óvoda-bölcsőde intézményvezető 

                       Jasper Lóránt                         Daköv Kft ügyvezető 

                       Varga Anna                           Szigü Kft képviselője 

                       Háfra László                         műszaki ügyintéző 

                       lakosság részéről: 1fő 

 

 

Nagy Andrásné polgármester: Köszönti a megjelenteket és a tanácskozási joggal meghívott 

intézményvezetőt. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület határozatképes a 6 fő képviselő 

közül 5 fő jelen van, Polyák Csaba képviselő jelezte távol maradásának okát, így a Képviselő-

testület jelenlévő tagjainak száma 6 fő.  

 

Jegyzőkönyv hitelesítőnek Bernát István Jánosné képviselőt és Birinyi András alpolgármestert 

javasolja, melyet a Képviselő-testület egyhangúan elfogadott.  

 

Ezt követően javaslatot tesz a napirendi pontokra.  

 

A napirendet a Képviselő-testület az alábbiak szerint egyhangúan megszavazta. 

 

 

N a p i r e n d: :     1.) Beszámoló a két ülés között tett fontosabb intézkedésekről 

                                  Előadó: Polgármester 

                            

                             2.) DAKÖV Kft tájékoztatója a nagyközségi vízművek üzemeltetéséről 

                                  Előadó: Jasper Lóránt ügyvezető igazgató 

  

                             3.) Tájékoztató a temető üzemeltetési feladatainak ellátásáról 

                                  Előadó: SZIGÜ Temetőüzemeltető Kft 
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                          4.) Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló  

                                önkormányzati rendelet módosítása 

                                 Előadó: Polgármester 

 

                           5.) 2023.évi költségvetési rendelet módosítása 

                                  Előadó: Polgármester 

  

                            6.) Táborfalva Településrendezési Eszközeinek módosításával kapcsolatos  

                                  döntések meghozatala 

                                  Előadó: Polgármester 

 

                            7.) A szociális alapellátás Szakmai programjának felülvizsgálata 

                                 Előadó: Polgármester     

 

                            8.) Tájékoztató a Települési Értéktár Bizottság működéséről 

                                  Előadó: Polgármester     

 

                 9.) Útfelújításra pályázat benyújtása  

                      Előadó: Polgármester 

                           

                         10.) E g y e b e k 

             

                                 Zárt ülés keretében: 

                           11.) Díszpolgári cím adományozása 

                                  Előadó Polgármester                   

                              

Javasolja a napirendi pontok sorrendjét annyival módosítani, hogy a 2.napirendi pontot akkor 

tárgyalják mikor megérkezik ügyvezető igazgató úr, abban az esetben, ha késne az ülésről.  

 

A javaslatot a képviselő-testület -egyhangúan -elfogadta. 

 

 

 

I.Napirendi pont tárgya: Beszámoló a két ülés között tett fontosabb intézkedésekről 

                                      (Beszámoló jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Kérdezi, hogy van-e kérdés a beszámolóval kapcsolatban? 

 

Halupka Miklós képviselő: A Tarcsay út mellé megrendelt oszlopok felől érdeklődik, hogy 

milyen távolságra lesznek elhelyezve, és mettől- meddig? 

 

Nagy Andrásné polgármester: A MÁV kijelölte, hogy hova kerüljenek az oszlopok. 
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Háfra László műszaki ügyintéző: A vasútvonal tengelyétől számítva 2 métert kell elhagyni 

jobbra-balra. Közel 150-200 oszlop kellett volna, de számításaik szerint 2 méterenként 

lesznek elhelyezve 100 darab oszlopot rendeltek. 

 

Halupka Miklós képviselő: Az oszlopok kihelyezése után a megállni tilos táblákat 

összeszedik? 

 

Háfra László műszaki ügyintéző: Amikor kihelyezésre kerültek az oszlopok azt be kell, hogy 

jelentsék írásban a Pest Vármegyei Üzemmérnökségnek, jóváhagyásuk után vissza szedésre 

kerülnek a táblák. A MÁV-nak elsősorban az okozott problémát, hogy sokan autóval mentek 

ki a buszmegállóhoz és az autóikkal az út szélén parkoltak a vasúti sínhez közel. Véleménye 

szerint a temetőnél kialakított parkoló sokkal biztonságosabb, és kamerával ellátott terület. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Sajnos azt tapasztalja, hogy szinte senki nem tarja be a 

szabályokat, megállnak a tiltó tábla ellenére is a virágbolt előtt. 

 

KissEszter képviselő: Az iskolának megvásárolt allergia injekció biztosítása felől érdeklődik, 

hogy miért az önkormányzatnak kellett megvásárolnia? 

 

Nagy Andrásné polgármester: Nem tudja, hogy a tankerület felé jelezték-e az igényüket, 

iskolaorvossal felírattatta és kiváltásra került.  

 

Képviselők részéről további hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a 

beszámoló elfogadását. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

31/2023.( V.30.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a két ülés között tett 

fontosabb intézkedésekről szóló polgármesteri beszámolót elfogadja.  

 

Közben Jasper Lóránt ügyvezető úr megérkezett az ülésre, így a napirendi pontok 

sorrendjének változtatására nincs szükség. 

 

 

 

 

II.Napirendi pont tárgya: DAKÖV Kft tájékoztatója a nagyközségi vízművek üzemeltetéséről 

                                        (Tájékoztató jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Jasper Lóránt ügyvezető igazgató 

 

Nagy Andrásné polgármester: Köszönti Jasper Lórántot a Daköv Kft ügyvezetőjét, akitől 

kérdezi, hogy kívánja-e szóban kiegészíteni a beszámolót. 
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Jasper Lóránt ügyvezető: Az energia árak elszabadulásával azt látta, hogy egyre több 

víziközmű üzemeltető nem bírta már a tavalyi évet sem önállóan megoldani. Tavaly 

augusztusban volt lehetőség arra, hogy átadhatják az államnak az önkormányzati vagyont. 

Hozzáfogtak, de ez megrekedt, mert a Daköv Kft tulajdonosainak nagy része feltételekkel lett 

volna hajlandó átadni. Decemberi taggyűlésen úgy döntött a taggyűlés, hogy egy 4 tagú 

bizottságot hozott létre, akik megkeresték miniszterelnök urat és kérték segítségét ez ügyben. 

Áprilisban megkeresték az államtitkárságot, államtitkár úr jelezte, hogy tervek szerint segíteni 

fogják azokat az üzemeltetőket is mely önkormányzatok nem kívánják átadni most a 

közművagyont. Elmondta, hogy az idei évre 22 milliárd forintot elkülönítettek erre a célra, 

továbbá azt is mondta, hogy a vízdíjakhoz is hozzá kell nyúlniuk. Tervbe van véve, hogy 

egységes vízdíjat vezetnek be az országban. Államtitkárság felé a kérelmet megküldték, 

melyben jelezték a problémájukat, várhatóan a 2021-2023 közötti árkülönbözetet biztosítják 

az energiaárban, valamint a 2021-2023 év közötti kötelező béremeléseket. 

Ma kapta az államtitkárságtól a tájékoztatást, hogy 2,6 milliárd forint támogatást biztosítanak 

részükre. Ez jó hír, úgy néz ki ezáltal az idei évi működésük rendben lesz. 

A jövő évet érintően nem tud mondani semmit, addig az önkormányzatoknál maradhat a 

víziközmű vagyon. 

Ennyiről szerette volna tájékoztatni a képviselő-testületet, kérdésekre szívesen válaszol. 

 

Nagy Andrásné polgármester: A település víziközmű vagyonát a közel múltban értékeltették 

fel, és kiderült, hogy a számított érték duplája. Érdeklődik, hogy a bérleti díj ezáltal arányosan 

emelkedni fog? 

 

Jasper Lóránt ügyvezető: Nem, a bérleti díjat a miniszter fogja megállapítani. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Érdeklődik, hogy van-e lehetőség arra, hogy a képviselőkkel 

közösen egy bejárást tartsanak a szennyvíztisztító telepen? 

 

Jasper Lóránt ügyvezető: Természetesen, egyeztessenek időpontot. 

 

Birinyi András alpolgármester: Kérdezi ügyvezető urat, hogy várható-e a vízminőségének 

javulása. A melegvíz tároló megnyitásakor nagyon kellemetlen szagú a víz. 

Csak megjegyzésképpen mondja, hogy annak idején a lakosság ingatlanonként meghatározott 

összeggel hozzájárult a víz és szennyvízhálózat kiépítéséhez. Ezáltal a lakosságnak is van 

része a vagyonban, azt nem tudni, hogy akarja az állam átvételkor rendezni. 

 

Jasper Lóránt ügyvezető: A kútban lévő víznek a vas és mangán tartalma valóban magasabb a 

megengedettnél ez okozza azt, hogy a hálózatban vas és mangán részecskék válnak ki, és 

barna lerakódást okoz. Vastalanító berendezéssel tudnának a víz minőségén javítani, ami több 

tízmillió forintba kerül, ezt pályázat útján lehetne megvalósítani. 

Minden ősszel és tavasszal hálózat átmosást szoktak végezni, de ez csak pár hónapig hatásos. 

A vagyonnal kapcsolatban elmondja, hogy valóban a lakosság hozzájárulásával épültek meg a 

vízművek, de állami támogatás is volt hozzá. A fejlesztések viszont csak állami támogatásból 

valósultak meg, több önkormányzat sérelmezi, hogy mindezek után minden nélkül akarja az 

állam elvenni a víziközmű vagyonokat.   
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Birinyi András alpolgármester: Elhangzott, hogy a vastalanító berendezésre amennyiben van 

lehetőség, pályázhat az önkormányzat. Ebben a bizonytalan helyzetben nem látja értelmét a 

beruházás megvalósításának. 

 

Jasper Lóránt ügyvezető: Volt rá példa, hogy nagy települések benyújtották a pályázatot és 

100 %-os állami támogatással megtudták valósítani az eszköz beszerzését. A legtöbb 

önkormányzatnak nincs lehetősége ekkora beruházást finanszírozni. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Amennyiben lesz rá lehetőség, élni fognak azzal. A vastalanító 

eszköz a település vizét fogja tisztítani.  

 

Háfra László műszaki ügyintéző: Alpolgármester úr nem csak az összegre gondolt, hanem 

arra is amennyiben megvalósul a beruházás annak fenntartási kötelezettsége van. A 

fenntartási idő lehet 5-10 év is amennyit előír a pályázati dokumentáció, és ha ez idő alatt 

állami tulajdonba kerül a vízi közmű vagyon, akkor mindent elveszt az önkormányzat. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Valószínű ezért 100%-os állami támogatottságú a pályázat. 

 

Nagy András képviselő: A fúrt kutakkal kapcsolatban érdeklődik. 

 

Jasper Lóránt ügyvezető: Tudomása szerint visszavonták az engedély kötelezettséget, 50 

métert nem meghaladó kutak esetében és 500 m3 éves kitermelési szint alatt nem kell 

fennmaradási engedélyt kérni. 

 

Kundra Erika jegyző: Egyelőre ez a szándék, a törvény módosítás még nem jött ki, erről 

tárgyal jelenleg az országgyűlés. 

 

 

További hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a Daköv Kft 

beszámolójának elfogadását. 

 

 Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

32/2023.( V.30.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a DAKÖV Kft községi 

vízművek üzemeltetéséről szóló tájékoztatóját elfogadja. 

 

 

 

III.Napirendi pont tárgya: Tájékoztató a temető üzemeltetési feladatainak ellátásáról 

                                         (Beszámoló jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Varga Anna Szigü Temetőüzemeltető Kft 
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Nagy Andrásné polgármester: Köszönti Varga Annát a Szigü képviselőjét, akitől kérdezi, 

hogy kívánja-e szóban kiegészíteni a beszámolót, illetve kéri a képviselőket, hogy 

amennyiben kérdésük, észrevételük van a beszámolóval kapcsolatban akkor azt tegyék meg.  

 

Varga Anna  Szigü képviselője: A megemelkedett energiaárak végett nem egyszerű a 

feladatuk. Igazgató úr szeretett volna eljönni, de sajnos egyéb elfoglaltsága végett nem tudott. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Sajnálja, hogy nem tudott eljönni az igazgató úr, személyes 

találkozásra még nem volt lehetőségük. 

Jelezni szeretné, hogy nagyon nagy a fű a temető területén. Tavaly a földhivataltól kapott az 

önkormányzat felszólítást ez ügyben, akkor jelezte az üzemeltető felé, hogy az önkormányzat 

közterületeit kaszáló céget feltudja ajánlani, hogy levágja és rendbe tartsa a területet. Ez a 

felajánlás továbbra is tart, amennyiben igényt tart rá az üzemeltető. 

 

Varga Anna  Szigü képviselője: Köszöni, élni fognak a lehetőséggel, a napokban visszatérnek 

rá és megbeszélik. 

 

Háfra László műszaki ügyintéző: A beszámolóban olvasta, hogy az üzemeltető kijelöli a 

temetési helyeket, és vezeti a sírhelynyilvántartó könyveket manuálisan és sírhelynyilvántartó 

programban is. Érdeklődik, hogy mennyire tudnak pontos adatokat szolgáltatni, ha valaki 

keresi a hozzátartozójának a sírhelyét. 

 

Varga Anna  Szigü képviselője: A temető könyv a dabasi irodában van vezetve, abból  tudnak 

tájékoztatást adni. 2018-ban lettek rögzítve az adatok a manuálisból a digitális rendszerbe.  

 

Háfra László műszaki ügyintéző: A temető bővített terület részére készült egy temető terv, 

melyben ki lett jelölve a koporsós sírhelyek területe, az urnás, a köztemetések, illetve szóró 

parcellát is jelöltek ki. Érdeklődik, hogy a temetéseket tartják ehhez a tervhez vagy nem? 

Azt tapasztalja, hogy vegyesen vannak a sorok a koporsós és urnás temetés esetében. 

 

Varga Anna  Szigü képviselője: A soron következő részt jelölik ki az újabb temetések 

esetében. 

 

Háfra László műszaki ügyintéző: Úgy látja, hogy nem tartják be a temető terv szerinti 

temetkezési rendet, van olyan sor, ahol kripta is van, mely nem engedélyezett a terv szerint. 

 

Varga Anna  Szigü képviselője: Az új rész esetében utána fognak nézni a központban. 

 

Háfra László műszaki ügyintéző: Mennyire tartják be, hogy ellenőrzik a vállalkozásszerűen 

munkát végzők tevékenységét? 

 

Varga Anna  Szigü képviselője: A nyitva tartás rendje 8-16 óráig tart, viszont a legtöbb 

településen  helyi szokások alakultak ki. 
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Nagy Andrásné polgármester: A problémát a sírkőves vállalkozók okozzák, akik nem minden 

esetben jelentik be a temető üzemeltető felé a munkavégzést. 

 

Varga Anna  Szigü képviselője: A sírkövek szétszedése szintén nagy problémákat okozott, 

mert a vállalkozók szétszedték és a romokat ott hagyták a temető területén. Most már többé-

kevésbé a hozzátartozók elszállíttatják, de ez évekbe került mire ezt be tudják tartatni. 

Kérdése, lenne, hogy a ravatalozóban való átalakítás során a függönnyel van-e más terv, vagy 

marad ebben a helyzetben? 

 

Nagy Andrásné polgármester: A függöny rövid időn belül a helyére fog kerülni. 

 

Képviselők részéről további hozzászólás, észrevétel nem lévén a polgármester szavazásra 

teszi fel a beszámoló elfogadását. Kéri azoknak a képviselőknek a szavazatát, akik a községi 

temető üzemeltetési feladatainak ellátásáról szóló beszámolót elfogadják. 

 

 Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

33/2023.(V.30.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a községi temető 

üzemeltetési feladatainak ellátásáról szóló beszámolót elfogadja. 

 

 

 

 

IV.Napirendi pont tárgya: Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló  

                                          önkormányzati rendelet módosítása 

                                          (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Pénzügyi és Ügyrendi bizottság tárgyalta a napirendi pontot, 

megkéri elnök urat tájékoztassa a képviselőket a bizottság javaslatáról. 

 

Halupka Miklós képviselő: mint a Pénzügyi és Ügyrendi bizottság elnöke elmondja, hogy a 

napirendi pontot tárgyalta a bizottság és javasolja a képviselő-testületnek elfogadásra. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a képviselő-

testület szervezeti és működési szabályzatáról szóló önkormányzati rendelet elfogadását. 

 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 

ellenszavazat nélkül megalkotta a 7/2023. (V.31.) sz. önkormányzati rendeletét a 

Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló önkormányzati rendelet 

módosításáról. 
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V.Napirendi pont tárgya: 2023.évi költségvetési rendelet módosítása 

                                        (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Pénzügyi és Ügyrendi bizottság tárgyalta a napirendi pontot, 

megkéri az elnököt, hogy tájékoztassa a képviselőket a bizottság javaslatáról. 

 

Halupka Miklós képviselő: mint Pénzügyi és Ügyrendi bizottság elnöke elmondja, hogy 

tárgyalták a napirendi pontot, és egyhangúan javasolják a képviselő-testületnek elfogadásra. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a 2023. évi 

költségvetési rendelet módosításának elfogadását. 

 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 

ellenszavazat nélkül megalkotta a 8/2023. (V.31) sz. önkormányzati rendeletét Az 

önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 2/2023.(II.22.) önkormányzati rendelet 

módosításáról. 

 

  

 

 

VI.Napirendi pont tárgya: Táborfalva Településrendezési Eszközeinek módosításával  

                                           kapcsolatos döntések meghozatala 

                                          (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve)                               

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Pénzügyi és Ügyrendi bizottság tárgyalta a napirendi pontot, 

megkéri az elnököt, hogy tájékoztassa a képviselőket a bizottság javaslatáról. 

 

Halupka Miklós képviselő: mint Pénzügyi és Ügyrendi bizottság elnöke elmondja, hogy 

szintén tárgyalták a napirendi pontot, és egyhangúan javasolják a képviselő-testületnek 

elfogadásra. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a partneri 

egyeztetés szabályairól szóló önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezésének 

elfogadását, majd a településrendezési eszközeinek módosításával kapcsolatos határozati 

javaslatot. 

 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 

ellenszavazat nélkül megalkotta a 9/2023. (V.31.) sz. önkormányzati rendeletét a 

partneri egyeztetés szabályairól szóló 6/2017.(IV.26.) önkormányzati rendelet hatályon 

kívül helyezésről. 
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 Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

34/2023.(V.30.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Településrendezési Eszközeinek- egyes közlekedésfejlesztési 

projektekkel összefüggő közigazgatási hatósági ügyek nemzetgazdasági szempontból 

kiemeltjelentőségű üggyé nyilvánításáról és az eljáró hatóságok kijelöléséről szóló 

345/2012.(XII.6.) Korm. rendelet 1. melléklet,2. Vasúti projektek pontja, 2.1. Országos 

vasúti közlekedési projektek alpontja,2.1.8.( A budapesti elővárosi vasútvonalak 

rekonstrukciója),2.1.26. ( A 142.számúvasútvonal, Kőbánya-Kispest-Lajosmizse-

Kecskemét szakaszrekonstrukciója) és 2.1.109.( Kőbánya-Kispest-Lajosmizse-

Kecskemét vasútvonal szűk keresztmetszet kiváltás és villamosítás) al-alpontjaiban 

nevesített fejlesztések megvalósítása érdekében történő- módosításának elindításáról 

 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontjában, valamint a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló2011.évi 

CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 1. pontjában meghatározott feladatkörében eljárva, a 

településtervek tartalmáról, elkészítésének és elfogadásának rendjéről, valamint egyes 

településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 419/2021.(VII.15.) Korm.rendelet 59.§ (2) 

bekezdésében kapott felhatalmazás alapján az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a jelen határozat 1. mellékletét 

képező Tervezési feladatokra kiterjedően Táborfalva Nagyközség Településrendezési 

Eszközeinek tárgyi módosítását elindítja. 

 

2.  Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a Polgármestert, hogy a 

döntés végrehajtása érdekében, a 419/2021.(VII.15.) Korm. rendelet 78.§ (1) bekezdés b) 

pontjában szereplő átmeneti rendelkezések okán, a 419/2021.(VII.15.) Korm. rendelet 68.§ 

(1) bekezdés a) pont aa) alpontja alapján az egyszerűsített egyeztetési eljárást folytassa le. 

 

3. Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Táborfalva Nagyközség 

Településrendezési Eszközeinek tárgyi módosítása keretében a Megalapozó vizsgálat és az 

alátámasztó javaslat tartalmáról szóló, jelen határozat 2. mellékletét képező, Főépítészi 

feljegyzést elfogadja. 

 

1.melléklet: Tervezési feladatok 

2.melléklet: Főépítészi feljegyzés 

 

Felelős: Nagy Andrásné polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

VII.Napirendi pont tárgya: A szociális alapellátás Szakmai programjának felülvizsgálata 

                                           (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve)                               

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 
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Nagy Andrásné polgármester: A Táborfalvai Család- és Gyermekjóléti Szolgálat szakmai 

ellenőrzése megtörtént az előterjesztésben látható, hogy a személyi változások, illetve a 

házisegítségnyújtás jelzőrendszert működtető cég személyében való változás történt, melyet 

szükséges a szakmai programban átvezetni. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a szakmai 

Program módosításának elfogadását. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

35/2023.(V.30.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a Táborfalvai Család- és 

Gyermekjóléti Szolgálat kertében működő szociális étkezés, házi segítségnyújtás, 

jelzőrendszeres házi segítségnyújtás Szakmai Program módosítását elfogadja. 

 

 

VIII.Napirendi pont tárgya: Tájékoztató a Települési Értéktár Bizottság működéséről 

                                             (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve)                               

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: A beszámolóban látható, hogy a katolikus templom és 

műalkotásait az értéktár bizottság javasolta a Települési Értéktárba való felvételre. Borsi 

Mária könyvtáros nyugdíjba vonul, aki értéktár bizottság tagja is, kérte június 1-től 

felmentését a bizottsági munka alól.  

Bizottság új tagjaként Sinka Nikolettet javasolják. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a beszámoló 

elfogadását, és a bizottság új tagjának elfogadását. 

 

 Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

36/2023.(V.30.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a Táborfalvai Települési 

Értéktár Bizottság tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja. 

Táborfalvai Települési Értéktár Bizottság új tagjaként Sinka Nikolett -et megválasztja. 

 

 

 

IX.Napirendi pont tárgya: Útfelújításra pályázat benyújtása 

                                          (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve)                               

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Az előterjesztésben látható, hogy a Magyar Falu Program 

keretén belül kiírt pályázati lehetőséggel élni kívánnak, és az Arany János út felújítását 

szeretnék megvalósítani a Kőrösi utca és Dózsa György utca közötti szakaszig. 
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Képviselő-testület támogatja a pályázat benyújtását. Polgármester szavazásra teszi fel a 

határozati javaslat elfogadását. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

37/2023.(V.30.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy: 

Az Önkormányzati tulajdonban lévő Arany J.u.(788 hrsz)-Kőrösi utca-Dózsa Gy.utca 

közötti szakasz felújításának megvalósítása érdekében Magyar Falu Program keretében 

meghirdetett ,,Út, híd, járda építése/ felújítása ( MFP-UHJ/2023) kódszámú” pályázati 

kiírásra pályázatot nyújt be. Pályázatban megjelölt támogatási összeg:45 millió Ft. 

 

Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására és a szükséges 

nyilatkozatok önkormányzat nevében történő aláírására 

 

Határidő: pályázati kiírásban meghatározottak szerint. 

Felelős: polgármester 

 

 

 

X.Napirendi pont tárgya: E g y eb e k  

 

Nagy Andrásné polgármester tájékoztatja a képviselő-testületet: 

1.) Megyei Jogú Városok Szövetségének elnöke kereste meg az önkormányzatokat az 

országgyűlés által elfogadott békepárti határozathoz való csatlakozás céljából. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a határozati 

javaslatot, mely szerint: 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért az orosz-ukrán háború 

egyéves évfordulójáról alkotott 5/2023.(III.31.) országgyűlési határozatban foglaltakkal és 

kifejezi elkötelezettségét a béke mellett. 

 

Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy e határozatáról tájékoztassa a döntést 

meghozatalát kezdeményező Szita Károly Kaposvár Megyei Jogú Város polgármesterét. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

38/2023.(V.30.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért az orosz-ukrán 

háború egyéves évfordulójáról alkotott 5/2023.(III.31.) országgyűlési határozatban 

foglaltakkal és kifejezi elkötelezettségét a béke mellett. 

 

Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy e határozatáról tájékoztassa a döntést 

meghozatalát kezdeményező Szita Károly Kaposvár Megyei Jogú Város polgármesterét. 
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2.) Dabas Rendőrkapitányság rendőrkapitánya kereste meg, hogy van egy olyan lehetőség, 

hogy a rendőröknek évente 150 óra plusz munkaórát lehet elrendelni a szolgálati időn kívül, 

ezt a 150 órát önkormányzatoknál töltenék le, mely költséget az önkormányzatnak kell 

finanszíroznia, mely 5.000 Ft/óradíjat jelent. Tájékoztatta kapitány urat, hogy a település 

közbiztonsága érdekében vállalja az önkormányzat azzal a feltétellel, ha mód van rá akkor a 

körzeti megbízott lássa el a feladatot a településen. 

 

Képviselők támogatják a javaslatot az alábbiak szerint: 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a település közbiztonságának 

javítása érdekében úgy határoz, hogy megállapodást köt Pest Vármegyei Rendőr-

Főkapitánysággal a helyi közbiztonságot érintő feladatok ellátására.  

 

A megerősített rendőri ellenőrzést szolgáló tevékenység során keletkezett túlszolgálat 

pénzügyi fedezetét 5.000 Ft/óra mértékben, évi 750.000 Ft összegben az Önkormányzat 2023. 

évi költségvetésében biztosítja.  

 

Felhatalmazza a polgármestert a megállapodás aláírására.  
  

Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

39/2023.(V.30.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a település közbiztonságának 

javítása érdekében úgy határoz, hogy megállapodást köt Pest Vármegyei Rendőr-

Főkapitánysággal a helyi közbiztonságot érintő feladatok ellátására.  

 

A megerősített rendőri ellenőrzést szolgáló tevékenység során keletkezett túlszolgálat 

pénzügyi fedezetét 5.000 Ft/óra mértékben, évi 750.000 Ft összegben az Önkormányzat 

2023. évi költségvetésében biztosítja.  

 

Felhatalmazza a polgármestert a megállapodás aláírására.  
  

 

3.) Dabas TV szintén megkereste 400.000 Ft pénzügyi támogatás céljából. A támogatás 

biztosításával rendezvények közvetítését, rádióban való közzétételt biztosítanak. 

 

Képviselők támogatják a javaslatot az alábbiak szerint: 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Dabas TV 

működésnek elősegítésére 2023. évben 400.000 Ft vissza nem térítendő támogatást nyújt.  

Felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására.  

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 
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40/2023.(V.30.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Dabas TV 

működésnek elősegítésére 2023. évben 400.000 Ft vissza nem térítendő támogatást nyújt.  

Felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására.  

 

 

4.) Polgármester elmondja, hogy a képviselők is szembesültek azzal, hogy a Kőrösi utcai volt 

zöldség üzlet tulajdonosa lakásként hirdeti ingatlanát.  Tájékoztatja a képviselőket, hogy az 

épület átminősítésének megtagadására nem volt jogi lehetőség.  

 

Birinyi András alpolgármester: Tudomása szerint önkormányzati rendelet szabályozza, hogy 

csak üzlet céljára hasznosíthatja az épületet, addig amíg a képviselő-testület visszanem vonja 

azt. 

 

 Háfra László műszaki ügyintéző: A Helyi Építési Szabályzat szerint település központi 

vegyes besorolásban van és az ilyen jellegű besorolásban lévő ingatlanokat lakó- üzleti-irodai 

funkcióval el lehet látni, mivel a helyi rendelet az országos rendeletre hivatkozik nem 

tagadhatja meg az átminősítést, mellyel a tulajdonos élt. 

 

Kundra Erika jegyző: A 90-es években valóban az akkori képviselő-testület kizárólag üzlet 

céljából értékesítette a területet, de a HÉSZ módosítás lehetővé teszi az átminősítést. 

 

5.) Az Ország Közepe Kistérségi Társulás tavaly évben megalapította a pedagógusok 

különdíját, az Ország Közepe Kistérség Ifjúságáért díjat melyre felterjesztette Szabó Mária 

nyugdíjas intézményvezetőt az általános iskolában végzett munkájának elismeréseként. A 

napokban értesült róla, hogy a díjat két személynek, köztük Szabó Máriának adományozza az 

Ország Közepe Kistérségi Társulás polgármesterei. 

 

Ennyiről kívánta tájékoztatni a képviselőket, kéri, hogy amennyiben egyéb kérdés, javaslat 

van a képviselők részéről azt tegyék meg. 

 

Halupka Miklós képviselő: Az iskola utcán elhelyezett fekvő rendőrökkel kapcsolatban jelzi 

észrevételét. Úgy gondolja a két eszközt közelebb kellene egymáshoz elhelyezni, másrészt 

pedig az autósok helytelenül közlekednek rajta egy kerékkel mennek csak rá ezáltal az út és 

padka rongálódása fog fennállni. Az ott lakók folyamatosan töltik fel az útpadkát, mert 

kijárják azt. Mindenképpen keressenek erre a problémára megoldást. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Véleménye szerint bármilyen eszközt raknak ki a fekvő 

rendőrök mindkét oldalához, akkor sem fogják betartani a megfelelő közlekedést, kikerülik 

valamilyen módon. 

 

 

A napirendi pont lezárását követően, a zárt ülés elrendelés előtt polgármester megkérdezi a 

jelenlévő Ecsedi László díszpolgárt, hogy hozzá kíván-e szólni a díszpolgári cím 

adományozása előterjesztéshez, ha igen akkor mondja el véleményét. 
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Ecsedi László díszpolgár: Javasolja a cím odaadását, melynek indokát részletesen ismerteti. 

 

További kérdés, hozzászólás nem lévén, a polgármester a 11.napirendi pont tárgyalására a 

12/2013. (XI.20.) Ör. 4.§ (2) bekezdése alapján, illetve a 2011. évi CLXXXIX tv. 46.§ (2) 

bekezdés a) pontja alapján zárt ülést rendel el.  

 

A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készül.  

 

A zárt ülésen tárgyalt napirend lezárását követően további hozzászólás nem lévén, a 

polgármester megköszönte a részvételt és a testületi ülés nyilvános részét bezárta.  

 

 

 

 

                                                           Kmft 

    

              Nagy Andrásné                                                                 Kundra Erika 

               polgármester                                                                          jegyző 

 

 

 

 

          Bernát István Jánosné                                                         Birinyi András                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

             jkv. hitelesítő                                                                   jkv. hitelesítő 


